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STYRELSEPROTOKOLL nr 7/2019 

 
 

Sammanträde med styrelsen för AB Stockholmshem 
 

 

Datum: 2019-09-05 

 

Plats:  Styrelserummet, AB Stockholmshem, Hornsgatan 128 

       

Närvarande: 

 

Ordföranden Björn Ljung 

 

Vice ordföranden  

 

Ledamöter Sophia Granswed Baat 

 Sara Pettigrew 

 Jimmy Lindgren 

 Arvand Mirsafian 

 Carl Cederschiöld 

 Ewa Carlsson Hallberg 

 

Suppleanter  

 Carina Wellenius 

 Kristin Jacobsson  

 Caroline Szyber 

   

 Magnus Grönlund 

 Maria Hannäs  

  

    

Arbetstagarrepresentanter  Börje Eriksson 

  

  

     

Övriga närvarande Anette Sand, VD 

 Linus Johansson, vice VD 

 Per Forsling, chef Boende & Lokaler 

 Patrik Andersson, chef Bygg och Teknik  

 Olle Torefeldt, chef Kommunikation och Marknad 

 Jenny Nielsen, HR chef 

 Åsa Stenmark, Kommunikationschef  
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§ 1 Mötets öppnande  

 

Ordföranden hälsade alla välkomna samt förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2  Utseende av justerare  

 

Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes Jimmy Lindgren.  

 

§ 3 Föregående protokoll 5 och 6/2019 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

 Anmäldes att föregående protokoll 5 och 6/2019 är justerat och utskickat. 

 

§ 4  Revidering av direktiv avseende ombildningar 

  

VD hänvisade till ärende 4. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Att bedriva arbetet med ombildning till bostadsrätt i enlighet med bilagda förslag till reviderat 

direktiv. 

 

Särskilt uttalande från Jimmy Lindgren m.fl (S) och Arvand Mirsafian (V) 

Det är utmärkt att direktiven nu korrigeras, trots tidigare besked om motsatsen när vi under våren 

uppmärksammade ansvarigt borgarråd på de oklarheter som fanns. Vårt motstånd mot ombild-

ningarna är orubbat, men det är självklart viktigt att inte skapa mer oro än vad som redan är fallet 

bland hyresgäster som vill bo kvar i allmännyttan. 

Att direktiven för ombildning måste revideras bara några månader efter att de antogs är tecken på 

en påskyndad och slarvig process. Det är tydligt att den borgerliga majoriteten velat pressa igenom 

sin av stockholmarna illa omtyckta ombildningspolitik. När direktiven nu omformuleras för att 

minska risken för godtycklighet och tolkningar är det bra, men innebörden är tyvärr samma dåliga 

politik som inte kommer att förbättra situationen för Stockholms bostadssökande.  

 

§ 5  Svar på skrivelse avseende centrumområden 

 

VD hänvisade till ärende 5. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande därefter: 

 

1. Redovisningen godkänns. 
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§ 6 Lägesrapport nyproduktion 

 

VD hänvisade till ärende 6.  

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Lägesrapport nyproduktion godkänns. 

 

§ 7 Anmälan angående inkomna och besvarade remisser 

 

VD hänvisade till ärende 7.  

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade därefter följande: 

 

1. Att godkänna rapporten angående inkomna och besvarade remisser. 

§ 8 VD informerar 

 

Vd informerade om läget avseende intresseanmälningar för köp till Brf som inkommit till respek-

tive bolag i koncernen och särskilt om de föreningar som anmält intresse i bolaget. 

 

Patrik Andersson informerade om arbetet med pågående och kommande markanvisningar. 

 

Patrik Andersson informerade om pågående arbete med tillfälliga bostäder. Nästkommande pro-

jekt som överlämnas till SHIS är Svedjaren vilken består av ca 50 lägenheter. 

 

Linus Johansson och Olle Torefeldt informerade om införandet av nytt fastighetssystem och de 

utmaningar som varit kring dessa.  

 

§ 9 Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor. 

 

 

§ 10 Mötets avslutande 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet: 

  

 Linus Johansson 

 

 

Justerat: 

 

 

Björn Ljung Jimmy Lindgren 
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